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Abstract (en)
The yarn spinning process uses roving frames and ring spinners. The roving bobbins, produced at the roving frame (1), have an overall wound length
of 460-560 mm (18-22 ins.) and a maximum wound diameter of 190-230 mm (7.5-9.0 ins.). The roving frame (1) has a multiple axis drive (4-7), with
their various working components. The roving frame has an automatic doffer (9), to place the full roving bobbins in suspended bobbin trains at an
overhead conveyor (3) which links the roving frames with the ring spinners (2). The suspended bobbin trains are moved into the creels of the ring
spinners, or the roving bobbins are transferred (10) automatically from the overhead conveyor into the creels of the ring spinners.

Abstract (de)
Durch exakten Wicklungsaufbau der Vorgarnspulen 11 auf Vorspinnmaschinen 1 mit Mehrachsantrieb 4, 5, 6, 7 ihrer Arbeitsorgane, durch
selbsttätige Spulenwechselvorrichtungen 9 an den Vorspinnmaschinen 1, durch ein Hängebahnsystem 3 mit Hängewagenzügen zum Transport
der Vorgarnspulen 11 und durch bedienungsloses Vorhalten der Vorgarnspulen 11 im Gatter der Ringspinnmaschinen 2, 2' ist es möglich,
Vorgarnspulen 11 mit einem Gewicht von etwa 5 kg bei einer größten Wicklungshöhe 12 von etwa 460 mm bis etwa 560 mm und einem größten
Wicklungsdurchmesser 13 von etwa 190 mm bis 230 mm herzustellen und zu verarbeiten. <IMAGE>
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